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La major part de les assistents eren antropòlogues que no treballen
com a antropòlogues com a tal (34,5%) seguit d’antropòlogues

treballant a l’acadèmia (17,2%) i estudiants (17,2%)

Avaluació #fòrumACPA



El temps en general, els espais penso que queden curts i no es
poden elaborar com es desitjaria.

Ha estat una iniciativa molt bona, ben gestionada, i que a mi
personalment se'm va fer molt curta. Vaig trobar a faltar algun
espai on la Junta de l'ACPA ens expliqués les seves expectatives
respecte a les noves persones sòcies, com podem col·laborar, si
hi ha comissions de treball específiques, etc.

Tot ben organitzat, potser ens hagués anat bé tenir més temps
per cada sessió, però l'organització en divendres tarda i
dissabte matí és una bona fòrmula

Penso que ha estat ben organitzat. Penso que la idea de la
polaroid va fer que costés arrancar el fòrum. Pel que fa la resta,
l'única crítica que tinc és que sembla que no es va tenir en
compte el temps entre taules, el que va provocar que algunes
s'escorcessin.

 Si he d'apuntar alguna cosa, és que m'encantaria que els
espais com el Fòrum fossin quelcom més sovint donada la

carència de trobar espais tan potents relacionats amb
l'antropologia, però No és un apunt dirigit a vosaltres, és més

aviat un agraïment que l'hàgiu creat, amb tots els esforços
que suposa. Proper, idoni, transparent i necessari. Us

aplaudeixo i agraeixo de totes les formes possibles

Una cosa sobre la difusió: costava molt trobar el programa
detallat fent una cerca a les xarxes. De fet, encara costa ara.

Tot bé, potser allargaria el temps de les ponències per
facilitar més el debat participatiu.

Primeres impressions

Avaluació #fòrumACPA



Creus que la participació al Fòrum pot tenir
incidència en el teu futur professional? 



Expectatives i resultats



La majoria de les assistents consideren que s’ha fomentat la participació però que aquesta s’hauria
de millorar (58,6%). El 37,9% considera que sí que s’ha fomentat la participació, i el 3,4% considera

que no s’ha fomentat la participació

Quines propostes de millora hem rebut?

Potser seria interessant que els participants
rebessin més informació prèvia, i així

arribarien al fórum amb possibles propostes
elaborades o ponsades.

Un poco más de tiempo en general, estaba
todo muy ajustado y no había tiempo
"informal"para comentar y en algunas

ocasiones tampoco para participar. Menos
actividades con un poco más de margen para

la participación

distribució en rollana es viu com a més proper
i fomenta la participació. Desprès de les
exposicions poc temps reservat al debat

Us vaig fer arribar una reflexió personal i les notes de les diferents taules on vaig assistir
amb l'expectativa de poder rebre també una reflexió o notes de les taules on per

simultanietat no es podia assistir, per així poder-ho també disfrutar. M'agradaria que hi
hagués un document resum del que es va treballar a toltes les taules, per fer arribar als

participants i altre document al respecte per les entitats i adminsitracions col.laboradores i
com no també a premsa. Em va agradar molt la dinàmica per trencar el gel de coneìxer
altres professionals i assistents potser hagués estat bé també podr-ho fer entremig i al

final de la jornada, però suposo que el temps era massa limitat per permetre-ho.

Tenia moltes ganes d'escoltar més sobre les
persones convidades a les taules, però com
he dit abans, el volum d'informació era molt
alt com per considerar viable fer més llargs

els tempos de cada taula. 

Penso que la proposta del repte va ser molt adequada per
fomentar la participació. El darrer dia la participació va ser

molt més reduïda. Crec que per impulsar la participació
s'hauria de disposar de més temps, de grups més reduïts,
d'una distribuciò dels assistents i dels ponents en l'espai
menys binària i d'un discurs per part dels ponents menys
categòric i més obert s les reflexió, tal i com es va fer amb

els reptes.



Pel que fa als àmbits...

Empreses allunyades de l'àmbit de les humanitats
Museus, àmbit a part de patrimoni fins i tot (estudis de públics, audiències,
etnografia virtual, recerca dins el museu, inclusió social de col·lectius als
museus, museologia social, paper de l'antropòleg en activitats d'arts i salut...)
Quants més àmbits millor. Crec que és interessant el projectar-ho també a
nivell professional.
Medicina, Alimentació, Turisme
La salut , l'alimentació, la mediació
Aprofundir més en l'entorn social i cultural. Afegiria el sanitari i
drogodependències, salut mental...
Caldria aprofundir molt més en l'ámbit de l'administració pública i el disseny
de les polítiques públiques; i en la relació espai públic (usos i disseny) i
antropologia
M'hagués agradat tenir una presentació més concreta sobre
entitats/associacions/empreses que estan contractant antropòlegs.
M'hagués agradat obtenir un banc de recursos a l'hora de professionalitzar-
se.
Recerca
educació, representació administració pública per exemple Diputació
Gènere, habitatge

Quins àmbits
professionals creus que
haurien d'estar presents
en una propera edició
del #forumACPA ? Els d'aquest any, i potser també alguns camps específics de l'administració com

ara la mediació cultural, participació, intervenció comunitària, etc.
sobre preparació i finançament de projectes de recerca (cerca de convocatòries,
preparació de projectes, on trobar la informació, etc. )
Portar professionals que puguin estar interessats en nosaltres també.
intervenció social des del mon local
parlar de formacions extras
mediació i dinamització comunitària
Penso que els àmbits que es van fer aquest any eren molt necessaris i van cobrir
gran part del ventall de l'antropologia. Tanmateix, penso que una taula
relacionada amb la cooperaciò internacional, les relacions entre organitzacions
i/o departaments i les entitats vinculades amb els serveis socials públics tambe
seria molt interessant
Disseny; Salut; Educació; Justícia; Cooperació.
desconec quants més foren interessants i professionals amb experiència a
aportar
Antropologia de l'alimentació (salut), més profunditat en rituals, simbolisme i
religions
feminisme i lgtb, antropologia mèdica, ONG, medicació, divulgació fora de
l'acadèmia
Socials, polítics i Ambientals
Migracions



Algunes conclusions i propostes de millora
Les assistents destaquen la falta de temps i l’elevat grau
d’informació, que malgrat que ha enriquit el format, ha
evidenciat tres aspectes principalment:

La necessitat de participació i debat a posteriori de les
taules de dissabte
La necessitat de temps “informal” entre activitats, per
generar xarxa i conèixer amb més pausa la resta
d’assistents
La impossibilitat d’assistir a diverses taules perquè
coincidien en horaris

Malgrat això, es valora la varietat de sectors abordats al
fòrum:

El 72,4% de les assistents estaria
interessada en tornar a assistir a una 2a

edició del Fòrum. 
El 20,7% ha marcat la casella “Segurament” i el 6,9% ha

marcat “Potser. Cap assistent ha afirmat que no hi estaria
interessada.


